

**DATE** February 8, 2017  
Wednesday

**TIME** 6:30pm ~ 7:00pm  
Registration  
7:00pm ~ 8:00pm  
Dinner  
8:00pm ~ 9:00pm  
ALEX ZI

**LOCATION**  
NBC Seafood Restaurant  
404 S. Atlantic Blvd.  
Monterey Park, CA 91754

**RESERVATIONS**  
Lucia Tam  
626-221-2888  
luciatam@yahoo.com

**MEMBERSHIP**  
Radlam Thai  
626-627-4289  
radlamthai@gmail.com

**SPONSORSHIP**  
Mindy Yeh  
626-831-8868  
mindy\_remax@yahoo.com

**SPEAKER**  
ALEX ZI  
FENG SHUI MASTER

**Join CAREPA**  
**\$200**

Yearly membership fee  
Includes 11 meetings with dinner  
and a ticket to Installation  
Banquet

**Next Meeting . . .**

**MARCH 8, 2017**

**Please** MARK YOUR  
CALENDAR

# TOPIC

"發財風水趨吉避凶"

"Good Luck Feng Shui Setting - something you should know"

風水殿堂級巨著"玄機賦"開宗明義指出：大哉！居乎成敗所系。可見陽宅風水和大家的丁、財、貴、壽息息相關，但有些環節你可能亦會忽略。本講座將助你重新認識陽宅風水，助你開創更美好的人生。

Feng Shui is so important to everyone. If you want success in different aspects, Feng Shui could definitely give you a hand. Something you should know. Come join us and acquire this traditional wisdom.



## SPEAKER

講師：紫雲天 大師  
MASTER ALEX ZI

### 紫雲天大師簡介

1. 菲律賓駐香港領事館御用風水大師
2. 曾任跨國集團駐美加分公司 CEO
3. 從事玄學研究超過 30 年，舉辦過數以百場講座及課程包括催桃花旺姻緣(人緣) 玄學精華課程、八字命理課程、玄空風水課程、奇門遁甲課程、改名轉運課程、古易占筮課程、玄機一點通綜合性玄學課程、擇日催吉課程及現時最流行的數字改運課程，學生總人數超過 3,000 人
4. 皇極密碼掌門 及 皇極密碼數字改運學會創會會長
5. 廣東電視台(古韻今談)、有線電視(羊年點算)、新城知訊台 FM99.7(驗室) 嘉賓主持
6. 香港美容專業雜誌、Megalife 雜誌玄學專欄主筆
7. 利安環球物業-澳洲樓盤特約玄學演講嘉賓
8. 香港聽濤雅苑、都會駅、清水灣半島、藍天海岸、日出康城會所特約玄學演講嘉賓網台 onairpower (古靈精怪俱樂部)、9GRadio (窮風流)、a1c1 先機網 (浩政有約)、紫要有玄、ibhk (男神寶)

- ~~~~~|
1. The Consulate General of the Philippines in Hong Kong is the client of Feng Shui Master Alex Zi.
  2. Before being a Feng Shui master, he was the CEO in North America of a multinational group.
  3. Studied metaphysics for more than 30 years and taught more than 3,000 students in Asia, learning Four Pillars of Destiny, I ching, Flying Stars Feng Shui, Ba Gua Feng Shui, Ba Zhai (Eight Mansions) Feng Shui, Dragon Gate Eight Formation Feng Shui, Qi Men Dun Jia, Date Selection, Chinese Palmistry, Chinese Face Reading and Royal Ultima Numerology System, etc. Also taught hundreds of lectures, seminars and courses in Hong Kong, Macau, Mainland China, Taiwan and North America
  4. The Founder of Huang Ji Numerology System and the President of Huang Ji Numerology Good Luck Association.
  5. Invited as guest in Guangdong TV station, cable television in HK, Metro information station FM99.7, onairpower.com, 9G Radio, a1c1 Radio, purple to have mysterious and ibhk.
  6. Feng Shui article writer to the Hong Kong Beauty Professional magazine and Megalife magazine
  7. Speaker of the Australia Feng Shui study, conducted at the Excelsior Hotel of Hong Kong, invited by Raeon International
  8. Feng Shui speaker of the Resident Club of Vista Paradiso, Metro Town, Oscar by the Sea, Coastal Skyline and LOHAS Park.

**FEEL FREE TO BRING FLYERS OF YOUR LISTINGS OR SERVICE.  
YOU'RE WELCOME TO PITCH BEFORE THE PROGRAM STARTS.**